

Post Hole Digger

Буровой агрегат



The post hole digger is one of the equipments that have to be found in each agricultural establishment and farm. It is connected to the tractor easily by three point hitch system. You can drill holes with 800-1800 mm depth and 20,30,45,60,80 cm diameters quickly and economically. Post Hole digger is used in three planting, wire fencing, etc. In suitable land scapes you can dig 40 holes with 300 mm diameter in one hour, 30 holes with 450 mm diameter and 15 holes with 600 mm diameter in one hour.

Бурав необходимая принадлежность для всех видов сельского хозяйства. Легок и удобен в использовании. Прицепляется к трактору и способен быстро без особых экономических растрат сделать углубления в почве глубиной от 800 до 1800 мм и диаметром 20, 30, 45, 60, 80 см. Используется в основном для углублений при посадке деревьев. Производительность Бурава 40 ямок диаметром 300 мм, 30 ямок диаметром 450 мм и 15 ямок диаметром 600 мм в час.

MODEL	Модель		AGHD 80	AGHD 100	AGHD 150	AGHD 180
Max Hole Depth	макс. Глубина бурения	cm	80	100	150	180
Width (A)	ширина (A)	cm	200	230	290	300
Width (B)	ширина (B)	cm	85	70	85	85
Height (C)	высота (C)	cm	65	75	88	88
Auger Diamter (D)	диаметр бурава (D)	cm	20-30-45	20-30-45-60	20-30-45-60-80	20-30-45-60-80
Required Power	мощность	hp лс	0-20	40-90	50-100	60-180
Total Weight	масса	kg кг	200	255	275	320

